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1. Medarbejderrepræsentanter:  

 
Højene: Kenneth fortæller, at overbygningen har et skolefodboldhold, der klarer sig rigtig godt i den 

landsdækkende turnering.  
 

Lundergård: Lise K. fortæller, at skolen er i gang med at forberede 50-års jubilæum. Borgmesteren kommer til 
arrangementet og holder tale. Jubilæet fejres fra 10.00-15.00 den 15. november.  
 

Bjergby: Lise fortæller, at der har været motionsdag og at dagene går sin vante gang.  
 

Skolebestyrelsesformanden: Linda fortæller, at dialogmødet, som skulle have været før jul, er skubbet til 
januar.  
 

Ledelsen: Michael fortæller, at regeringen barsler med en ny udspil for folkeskolen, det skal bestyrelsen 
naturligvis kigge på, når vi modtager noget, som er vedtaget af folketinget.  

 
Michael har fået en henvendelse fra LIUF, de ønsker at igangsætte et arbejde vedr. udearealerne ved 

Lundergårdskolen. Michael holder et møde med bestyrelsen fra LIUF, de er inspireret af ”Det blå frirum” i Højene 
og ønsker noget lignende.  

 
Hjørring kommune har igangsat en undersøgelse ift. mellemformer. Nordvestskolens ledelse skal interviewes 

herom på fredag.  
Vi har været udfordret økonomisk – de justeringer vi har gjort os har haft en økonomisk effekt og vi kommer 

ud af 2023 med et fornuftigt resultat.  
 
 



  
 

2. Nye medlemmer 
– i forbindelse med konstitueringen giver MH et overblik over kommende medlemmer af bestyrelsen 
På sidste møde aftalte vi, at Michael skulle kontakte suppleanterne til skolebestyrelsen. Det har Michael 
gjort -og Jilvana er klar til at deltage i bestyrelsesarbejdet igen. Når Jilvana træder ind er bestyrelsen 
fuldtallig. Der aftales, at Dana fremadrettet kan deltage online ved behov.  
Michael ordner det formelle ift. af få Jilvana i diverse systemer (Aula gruppe osv.).  

 
 

3.  Digitale medier 
- fortsat drøftelse fra sidste møde, hvor vi besluttede, at retningslinjerne skal genbesøges.  
Linda fortæller om sidste mødes drøftelse. Pernille fortæller om praksis på Højene Skole, som vi aftalte 
sidste gang, at hun skulle.  
Michael laver et udkast, til et forældrebrev, om Nordvestskolens praksis ift.  skolernes håndtering af 
mobiltelefoner. Det rundsendes til bestyrelsen til kommentering.  
Skolebestyrelsen præciserer, at det er i orden at mobiltelefonerne benyttes i undervisningssammenhænge 
og tillige af de elever, hvor telefonen er et arbejdsredskab, fx til højtlæsning.  
 
 

 
4. Høring i forbindelse med strukturanalysen 

- Jf tidligere orientering om strukturanalysen, hvor det er blevet besluttet, at Hjørringskolen skal finde en 
besparelse på kr 4,3 millioner. Høringen i skolebestyrelsen løber i perioden 3. – 26. oktober 2023.  
MH kommer med udspil til høringssvar. 

 Michael fortæller om processen vedr. strukturanalysen.  
Vi gennemgår udspillet, som er lavet pba. tidligere drøftelse i bestyrelsen. Bestyrelsen bakker op om 
udspillet til høringssvaret.  

 
 

5. Vikar 
- drøftelse af vikarsituationen, organisering, principper m.m. – jf tidligere vedtaget principper. 

Hvorfor har vi punktet på dagsordenen – det har vi fordi, det blev et issue på et tidligere møde. 
Michael fortæller, hvordan principperne for vikardækningen blev til. Princippet blev til i en økonomisk 
trang tid – og nu stiller vi spørgsmålet: bliver klasser sendt for hjem med opgaver, for meget? 
 
Punktet var på dagsordenen til sidste med-møde, vi nåede desværre ikke til punktet, men ledelsen og 
TR har efterfølgende talt om hvordan vi kan forbedre vikardækningen og planlægge en proces herom. 
Vi hidtil haft svært ved at skaffe uddannede vikarer, der var ikke ledige lærere a få fat i. Det lader til at 
være ændret nu, så vi kan få fat i uddannede vikarer.  Vi skal have drøftet om det skal skrives ind i 
principperne, at der søges at benytte uddannede vikarer når muligt. Rasmus vil gerne plædere for, at 
de timer der vikardækkes, dækkes så de giver mening, giver det fx mening at to madkundskabstimer 
en fredag eftermiddag dækkes – hvis der ikke skal laves mad?  
Bestyrelsen stiller opklarende spørgsmål til hvordan vikardækningen foregår – medarbejdere og 
ledelse svarer.  
Punktet behandles igen på et senere møde.  
 

6. EVT. 
Der er kludder i referaterne fra skolebestyrelsesmøderne på skolens hjemmeside. Line Karsø undersøger 
sagen.  



Rasmus har talt med Mikkel Kørp, som har været i kontakt med FotoCare ift. om skolefotopakkerne kan 
ændres til mindre pakker. FotoCare vil kigge på pakkerne til næste skoleår. Bestyrelsen vil gerne drøfte 
sagen på et møde næste skoleår inden der tages skolefoto.  
 
Rasmus spørger: hvorfor undervises der ikke i Første Hjælp? Michael fortæller om vores praksis. Der 
aftales at vi drøfter dette på et andet møde.  
 
 
 

 
 
Fraværende:  Dana.  


